
Referat fra SU-møte 

Tidspunkt: onsdag 11. januar 2023 kl. 19.00-20.00 
Sted: Solvang skole 
Faste deltakere:  
FAU:      Alf Aronsen (leder) og Ingeborg Grindheim (nestleder) 
Politisk repr.:    Katrine Eriksen  
Repr. pedagogisk pers.:   Bente Risanger  
Repr. pedagogisk pers.:   Gjertrud Kjellesvik 
Repr. andre ansatte:    Randi Flatebø 
Elevrådsrepresentanter:  Rikke Lindanger Soland (7A), Phillip Peixoto Knutsen (7B) (ikke til stede) 
Rektor og sekretær:   Karl H. Bauge 
 
Saker: 

Sak 16-2022/23 Gjennomgang av innkalling og referat fra forrige møte 

 • Prøve å finne et møtetidspunkt som passer for alle fra og med neste møte i SMU. 

• Ønskelig å få nødvendig informasjon i forkant av møtene, 

Sak 17-2022/23 Saker fra skolen 

 Elevundersøkelsen og foreldreundersøkelsen er gjennomført. Relativ lav deltakelse blant 
foreldre: ca. 16 %. Resultatene klare 20. januar og vil bli delt med FAU. Tallene analyseres og 
gjennomgås i elevrådet, lærer- og SFO-personalet og forbedringsområder får fokus og følges opp 
av ledelsen. 
 
Rektor informerer om at den kommunale medarbeiderundersøkelsen «10-faktor» starter opp i 
vår. 
 
Flere nye kommunale systemer igangsettes. Noen av disse er omfattende, og det oppleves i noen 
tilfeller som om det ikke informeres godt nok til de ansatte før de iverksettes. Omfatter bl.a. 
lønn, avvikssystem og dokumentbehandling. Positivt at Visma-plattformen er utvidet for skolene, 
slik at det skal bli enklere å kommunisere med foreldre samtidig som en overholder 
personvernforordningen GDPR. Det er fortsatt en del tekniske utfordringer som må ordnes. 
 
Skolerute 2024-25 ute på høring – frist 31. januar. Rådmannen ønsker hele uker i oppstart, mens 
skolene ofte mener det er bedre å starte opp med kortere uker for å få bedre oppstart. Delte 
meninger på skolene.  
 
PC til ansatte er enda ikke utlevert. Mange har fortsatt pc-er som ikke fungerer og det er f.eks. 
vanskelig for miljøarbeidere å registrere avvik. Spørsmål om hvordan dette kontrolleres av 
politikerne.  
 
Vikarsituasjonen er krevende. Mye bortfall av timer pga. sykefravær. Det foregår telling av 
spesialped./SNO-timer som faller bort, men det er også bortfall av andre timer som f.eks. 
lærertetthetstimer, som ikke blir talt. Rektor informerer om at det i alle tilfeller er ønskelig å 
sette inn vikar ved fravær, men det kan i mange tilfeller være vanskelig å få tak i folk. 
 
Politikerne får skryt for å jobbe for å skaffe midler til innkjøp av fysiske læreverk og til praktisk og 
variert undervisning. 

Sak 18-2022/23 Saker fra Oppvekststyret / Bystyret 

 Ingen saker. Neste møte 7. februar. 



Sak 19-2022/23 Saker fra FAU 

 Ballbingen snart ferdigstilt. Ønsker ekstra til baller/utstyr. Ønsker å takke dem som har bidratt til 
å få bygget denne. Utfordrer elevrådet til å komme med forslag til hvordan en kan markere 
åpningen av ballbingen. 
 
Arbeid med temakveld er igangsatt, men det må endres dato fordi 15. mars kolliderer med 
skolens planlagte foreldrekveld. 
Det neste FAU-møtet flyttes slik at en tidligere kan få informasjon fra foreldre-
/elevundersøkelsen. Neste møte blir  

Sak 20-2022/23 Økonomi 

 Tallene viser et samlet underskudd på 6,7 millioner kroner (5,2 skole/1,5 SFO).  
 
FAU ønsker mulighet til å komme med innspill til budsjett.  

Sak 21-2022/23 Eventuelt 

 Det blir nå en rotasjon på hvem fra elevrådet som deltar i SMU/SU. Rektor og SU takker 
elevrådsrepresentantene som hittil i år har bidratt på en flott måte i SMU-/SU-møtene.  

 
Vennlig hilsen 
 
Karl H. Bauge 
Rektor og sekretær 


